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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

 

Rada města 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o společném jednání se zástupci ČOV, a.s. 

Jablonec nad Jizerou a s pracovníky projekční firmy Provod, které se týkalo vyjasňování 

stanovisek zúčastněných k dalšímu postupu při čištění odpadních vod ve městě. Starosta Ing. 

Kubát na úvod vyjádřil zájem města hledat možnosti čištění odpadních vod, a to za pro město 

„přijatelných ekonomických a pro občany ekonomicky a sociálně únosných podmínek“. 

Společnost Provod předložila technicko-ekonomické posouzení variant investičního řešení 

stávajících problémů ČOV, a to rekonstrukcí stávající ČOV či výstavbou nové ČOV. 

Zástupci ČOV Jablonec nad Jizerou vyjádřili pochybnosti k studií uváděné výši investičních 

nákladů na výstavbu nové ČOV (rekonstrukci lze dle jejich názoru provést levněji) a také 

k výpočtu stočného (domnívají se, že jednotlivé kalkulované položky jsou podhodnocené). 

Projektant Ing. Plichta vysvětlil, že se jedná pouze o studii a položky jsou odhadnuté 

projektantem, ovšem nemohou se příliš lišit od skutečnosti.  

Zástupci ČOV Jablonec nad Jizerou vyjádřili názor, že investice je možná až po uspořádání 

stávajících provozních poměrů.  

Stávající roční náklady na provoz ČOV jsou dle názoru zástupců ČOV Jablonec nad Jizerou 

(po razantních úsporných opatřeních) ve výši cca 4 mil. Kč. Při obvyklé výši stočného 30 Kč/m
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je však Město Jablonec nad Jizerou, jako provozovatel kanalizace, schopno vybrat pouze cca 1,5 

mil. Kč za rok. Město nemůže a není schopné nadále tento rozdíl sanovat z jiných finančních 

prostředků města. Zástupci ČOV Jablonec nad Jizerou pak přislíbili vypracovat návrh dalších 

úsporných opatření ke snížení ročních nákladů na cca 2 až 2,5 mil. Kč. Z hlediska města to však 

stále problém neřeší.  

Projektant Ing. Plichta zdůraznil problém velikosti stávající ČOV, která je předimenzována. 

Mohla by čistit odpadní vody z okresního města. Projektována byla především pro čištění 

odpadních vod z textilní chemické továrny a jen malým dílem pro čištění odpadních vod z města. 

Její kapacita dnes odpovídá 15000 EO (ekvivalentních obyvatel), reálná potřeba je však pouhých 

1000 EO. Je tedy 15x větší než město potřebuje. 

Ing. Miroslav Kubát poukázal na špatný demografický vývoj města s ohledem na 

nezaměstnanost. Nelze ani výhledově počítat s nárůstem obyvatel napojených na ČOV. Dále 

uvedl, že okolní města, která by mohla být připojena na ČOV, již vlastní ČOV mají, nebo si ji 

budují – s tímto též nelze počítat. 

Zástupci Města i ČOV Jablonec nad Jizerou se shodli, že vhodnějším opatřením se jeví 

rekonstrukce stávající ČOV. Případným žadatelem o státní či evropskou podporu by mohla být 

a.s. Jablonec nad Jizerou, ovšem pouze za předpokladu majoritního vlastnictví a.s. Městem 

Jablonec nad Jizerou.  

Zástupci města proto předají a.s. finanční návrh na odkup potřebného množství akcií do 

10.10.2011 k získání majority.  

Naproti tomu zástupci ČOV Jablonec n. Jizerou a.s. předají městu návrh na provedení 

dalších úsporných opatření a provozování ČOV s nižší, pro město akceptovatelnou cenou do 

10.10.2011.  

Věc zůstává otevřena, příští schůzka je naplánována na 20. nebo 21.10.2011. 

- Projednala žádost manželů Hany a Jaroslava Adámkových z Bratrouchova o přidělení 

bytu v Domě s pečovatelskou službou, když pan Adámek je držitelem průkazu ZTP/P. 

* Usnesení: Rada souhlasí se zařazením žádosti manželů Adámkových do evidence. 

- Projednala žádost paní MVDr. Karolíny Maříkové o pronájem části volných nebytových 

prostor nacházejících se v domě č.p. 329 v Jablonci nad Jizerou za účelem zřízení 

veterinární ordinace. 

* Usnesení: Rada potvrzuje záměr pronajmout část volných nebytových prostor v č.p. 329. 

Tento záměr bude nejprve předepsaným způsobem zveřejněn, po uplynutí zákonné lhůty 

bude o pronájmu rozhodnuto. 
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- Projednala stížnost skupiny nájemníků v Domě s pečovatelskou službou na opakované 

rušení nočního klidu z bytu paní Scholzové a na slovní agresivitu partnera paní Scholzové, 

který se u ní zdržuje. 

* Usnesení: Dotyčný bude vyzván, aby se dostavil k starostovi města, kde bude důrazně 

napomenut. O prošetření případných dalších případů narušování klidného soužití v DPS ze 

strany dotyčného již bude požádána Policie ČR. 

 - Projednala nabídku Správy KRNAP týkající se možnosti zapůjčení malé putovní výstavy o 

krkonošských rašeliništích, na dobu cca 2-3 týdnů. 

* Usnesení: Rada má o zapůjčení putovní výstavy zájem, instalována může být v prostorách 

městského úřadu. 

- Vzala na vědomí  informaci pana místostarosty Hájka o dokončování realizace projektů 

„Zateplení budov ZŠ, MŠ a ZUŠ v Jablonci nad Jizerou a změna systému vytápění“. 

Probíhají provozní zkoušky technologie nových kotelen v ZŠ i v MŠ a ZUŠ, odstraňují se 

zjištěné závady, kotelny se připravují k provedení revizí a předání do trvalého provozu. 

Městu stále ještě nebyly převedeny finanční prostředky z dotace, kterou na popisované 

akce získalo. Vypořádání s dodavateli je proto uskutečněno jen v rozsahu úvěru, který 

městu poskytla Česká spořitelna (do 8,5 mil. Kč), další faktury jsou pouze evidovány - 

čekají a budou proplaceny až po té, co město prostředky z dotace obdrží. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

           Václav Hájek, v.r.  


